
PROTOKÓŁ NR XVIII/2019
RADY GMINY JEŻOWE

z dnia 30 września 2019 r.

z sesji

Na podstawie  §7 Statutu gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018r, poz. 4629) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis z przebiegu sesji.

1. Otwarcie sesji.

- Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Koc, który przywitał radnych, sołtysów oraz 
zgromadzonych gości.

2. Sprawdzenie obecności stwierdzenie prawomocności obrad. W obradach uczestniczyli Zastępca Wójta 
gminy - Michał Wasyliszyn, Sekretarz gminy - Stanisław Szot, Skarbnik gminy- Wiesław Łach, Radca 
Prawny- Tomasz Kida, radni i sołtysi gminy Jeżowe. w obradach uczestniczyło 12 radnych. Obrady są 
prawomocne ( zał nr 1)

3. Przedstawienie i zatwierdzenie  porządku obrad sesji.

- Porządek został przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy. Nie wniesiono uwag  do prządku 
obrad. Przystąpiono do głosowania przedstawionego porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło 
12 radnych. Porządek został przyjęty jednogłośnie.( zał nr 2)

4. Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji.

- Protokół został wyłożony w biurze obsługi rady gminy oraz opublikowany w biuletyn net. jezowe. Nie 
wniesiono uwag do protokołu. Protokół został przyjęty.

5. Informacja o pracy Wójta gminy za okres między sesjami.

- informację przedstawił Zastępaca Wójta Gminy Pan Michał Wasyliszyn i stanowi ona załacznik do 
protokołu( zał nr 3)

6. Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres miedzy sesjami.

- w dniu 17.09.2019r obradowała komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Bezpieczeństwa Publicznego 
i Ochrony Środowiska. Komisja udała sie w teren i ustaliła miejsca zatrzymywania sie autobusu szkolnego 
oraz zaopiniowała godziny odjazdu autobusu szkolnego. komisja rozpatrzyła wydała opinie do pism 
w sprawie wydzierżawienia działek gminnych oraz w sprawie sprzedaży działek gminnych.

- w dniu 26.09.2019r odbyła posiedzenie  komisja Oświaty, Informatyzacji Gminy, Zdrowia, Kultury i Sportu. 
Komisja wydała opinie do projektów uchwał oświatowych znajdujących się w porządku obrad sesji. Komisja 
po analizie uchwał wydała do nich opinie pozytywne.

- w dniu 30.09.2019 odbyła posiedzenie Komisja  Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Gminy. Komisja analizowała projekty uchwał finansowych. Komisja wydała opinię pozytywną.

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIII/201/09 Rady Gminy Jeżowe z dnia 26 marca 2009r 
w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego 
funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze nauczycieli.( nr XVIII/114/19)

- Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 4)

8. Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
oddziałów przedszkolnych szkół podstawowych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 
młodsze zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Jeżowe ( nr XVIII/115/19)

- Radny J. Głuszak poprosił o wyjaśnienie jak wyglądała sprawa obowiązkowego wymiaru godzin do tej pory.
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- Marta Koc- pracownik ref. Oświaty wyjaśniła, że przy opracowywaniu  arkusza organizacyjnego w szkołach 
przyjmowano, że jeżeli w klasie jest więcej dzieci 6- letnich to przyjmowano pensum 22, jeżeli mniej dzieci 
6- letnich to przyjmowano pensum 25. Podjęcie tej uchwały jest uregulowaniem już istniejącego stanu 
a wynika ze zmian w Karcie Nauczyciela.

- wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał nr 5)

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ośrodku wsparcia: 
Dzienny Dom Pomocy w gminie Jeżowe ( nr XVIII/116/19)

- Radny J. Głuszak zapytał o kryteria dochodowe.

- M. Bolka p.o Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że kryterium dochodowe dla osoby 
samotnej wynosi 1051,50 zł natomiast dla osoby w rodzinie 792zł.

- Radny A. Kołodziej poprosił o udzielenie informacji o naborze do Dziennego domu Pomocy oraz 
o informacje ogólne o Ośrodku.

- P. M. Bolka wyjaśniła, że rekrutacja zakończyła się 30.08.2019r. Do projektu zakwalifikowano 30 osób. 
Obecnie tragają zapisy na listę rezerwową. Do 15 października mają się zakończyć prace ogólnobudowlane. 
Następnie planowany jest zakup wyposażenia budynku. Otwarcie jest planowane na 4 listopada.

- Radca Prawny wniósł poprawki do ust.3 projektu uchwały.  Zaproponował wykreślenie słowa itp, oraz 
dodanie słowa " w szczególności"

- Przystąpiono do głosowania poprawek w projekcie uchwały. w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Poprawki zostały podjęte jednogłośnie.

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały. w głosowaniu udział wzięło 
12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał nr 6)

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019r ( nr XVIII/117/19)

- Projekt uchwały odczytał i objaśnił skarbnik Gminy Pan Wiesław Łach. Opinia Komisji Budżetowej do 
przedstawionego projektu uchwały była pozytywna. Wobec  braku pytań przystąpiono do głosowania 
projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Uchwała została  podjęta jednogłośnie ( zał nr 7)

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Jeżowe ( 
XVIII/118/19)

- Projekt uchwały odczytał i objaśnił Skarbnik Gminy Pan W. Łach.  W treści uchwały  dokonano poprawki 
w nazwie zadnia dotyczącego budowy chodnika i dodano słowa: " Sójkowa, Kameralne" W głosowaniu 
proponowane poprawki zostały przez radnych podjęte jednogłośnie.

- Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał nr 8)

- ogłoszono 15 min przerwy.

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Podkarpackiego ( XVIII/119/19)

- Radna G. Szostecka- Zapytała skąd się wzięła  kwota podana w uchwale. Podziękowała również wszystkim 
za zaangażowanie w sprawę budowy ścieżki rowerowo- pieszej w Jacie.

- Zastępca Wójta wyjaśnił, że wcześniejsza uchwała na 170 tyś pozostaje w mocy, 150 poszło na podziały 
geodezyjne, natomiast w tej uchwale zabezpieczana jest ta reszta z pierwotnej kwoty  z 500 tyś.

- Sołtys J.Sudoł.   co sesja to tych pieniędzy coraz mniej.Z 500 tyś przeznaczonych na chodnik w Jacie 
niewiele już zostało. Dajecie a potem nie ma nic. Jak było 500 tyś na Jatę to powinny te pieniądze tutaj 
zostać.

- Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie (Zał. nr 9)

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów (XVIII/120/19)

- Do projektu uchwały opinia Komisji Budżetowej była pozytywna.
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- Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał nr 10)

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu 
budżetu gminy na 2019r ( XVIII/121/19)

- Skarbnik gminy W.Łach wyjaśnił jak wygląda sytuacja finansowa gminy na dzień dzisiejszy. W budżecie 
przy założeniu, że zostaną wykonane wszystkie zaplanowane inwestycje brakuje  ok. 12 mln 235 tyś. To 
niedobór wynikający ze spłat i z deficytu w budżecie. To wynika wszystko z budżetu i zadań, które zostały 
zaplanowane na ten rok. Spłaty na poszczególne lata są różne. To wynika z możliwości finansowych oraz 
innych zaplanowanych spłat.

- Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał nr 11)

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na wyprzedzające finansowanie 
w ramach PROW 2014-2020 w Banku Gospodarstwa Krajowego ( XVIII/122/19)

- Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał nr 12)

16. Wolne wnioski i zapytania.

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał zarządzenie Wójta o przygotowywaniu materiałów do budżetu na 
2020r oraz pismo Stowarzyszenia Wędkarskiego Karp.

- Radny J. Głuszak podniósł sprawę S- 19 i brak przejazdu przy Wygonie Podgórskim. Została podpisana 
umowa bez  przejazdu do pół dla rolników.  Radny złożył wniosek formalny do Wójta Gminy o wystąpienie 
z  pismem do Ministra Infrastruktury o przywrócenie tego przejazdu. rolnicy nie wyobrażają sobie 
poruszania się po drodze sprzętem rolniczym. mieszkańcy z tym stanem nie mogą się pogodzić. Ten obiekt 
do 2016 był planowany. Został on wycięty w ostatniej chwili.

- Radny M. Bajek zapytał o dotację dla Straży w Narcie . Wszystkie straże dostały dotacje oprócz Straży 
w Nowym Narcie. Wniosek był złożony w pierwszym terminie a dotacji nie przyznano. Straż  nie posiada 
nawet łazienek.  Radny M. Bajek zwrócił się do Radnych o środki aby łazienki dokończyć. Brama garażowa 
przywieziona z Jeżowego - popsuta, szafki rozpadające się jeszcze z Huty.

- Radny R. Łyko. Wykładamy duże pieniądze na różne inwestycje. Brakuje w tym wszystkim estetyki. 
wykładamy pieniądze a nie widać tego.

- Przewodniczący Rady gminy M. Koc przyłączył się do apelu radnego J. Głuszaka w sprawie przejazdu na 
drodze S- 19

- Radny J. Szewc oraz K. borek udzielili poparcia wnioskowi radnego J. Głuszaka w spawie przejazdu na 
drodze S-19.

- Zastępca Wójta M. Wasyliszyn- Sprawa S- 19 jest wszystkim znana. Na radzie Gminy te sprawy były już 
podnoszone. Dwie sprawy nazwa MOP oraz szerokość mostu na rzece Jeżówka zostały uwzględnione. Co do 
obiektu Ws-26 to na pewno przygotujemy w tej sprawie po raz kolejny. w sprawie estetyki, to zdajemy sobie 
z tego sprawę. Odbyło się spotkanie z projektantką, która zajmuje się nasadzeniami. jesteśmy po pierwszych 
rozmowach. Zachęcił również do wykorzystywania do poprawy estetyki w sołectwach funduszu sołeckiego.  
Można również pozyskiwać środki przez stowarzyszenia. Co do wniosku Straży  do WFOŚ to w najbliższym 
czasie odbędzie się spotkanie, gdzie omówiona zostanie sprawa aby wszystkie jednostki  straży w gminie 
dotacje uzyskały. Na razie jeszcze nie wiadomo czy sprawa dotacji jest zamknięta.

- Sołtys J. Sudoł- przy ustaleniu statutów sołectw wykreślono punkt piecza nad mieniem komunalnym na 
terenie sołectwa. Od kogo teraz wymagać?

17. Zamknięcie obrad.

- Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął XVIII sesję Rady Gminy Jeżowe.
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- Protokołowała Renata Krawiec

 

Przewodniczący Rady Gminy

Marian Koc
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “30.09.2019” stawiło się 12 radnych, natomiast 3 radnych 
było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Józef Głuszak  
5.Marian Koc  
6.Andrzej Kołodziej  
7.Roman Łyko  
8.Henryk Olko  
9.Jacek Puzio  
10.Józef Szewc  
11.Grażyna Szostecka  
12.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Eugeniusz Ciak  
2.Barbara Fusiek  
3.Edward Koc  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 10:06:05 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/114/19 “Zmieniająca uchwałę nr 
XXXIII/201/19 Rady Gminy Jeżowe z dnia 26 marca 2009r w sprawie 
regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 
wysokość i warunki wypłacania nagród  ze specjalnego funduszu na 
nagrody za osiągnięcia dydaktyczno- wychowawcze nauczycieli” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 10:23:37 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/115/19 “W sprawie tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli oddziałów 
przedszkolnych szkół podstawowych pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci młodze, zatrudnionych w 
szkołach prowadzonych przez Gminę Jeżowe” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 10:28:01 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/116/19 “W sprawie ustalenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia.” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 10:36:15 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/117/19 “W sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy na 2019r” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 10:55:32 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 

Id: 70576734-6D2E-4DB6-BC50-93FBE5B0ED91. Ogłoszony Strona 1



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/118/19 “W sprawie dokonania zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej.” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 11:02:21 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 

Id: 70576734-6D2E-4DB6-BC50-93FBE5B0ED91. Ogłoszony Strona 1



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/119/19 “W sprawie udzielenia pomocy 
finansowej  Samorządowi Województwa Podkarpackiego ” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 11:22:33 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 

Id: 70576734-6D2E-4DB6-BC50-93FBE5B0ED91. Ogłoszony Strona 1



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 10 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/120/19 “W sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z 
tytułu pożyczek i kredytów” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 11:25:09 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 

Id: 70576734-6D2E-4DB6-BC50-93FBE5B0ED91. Ogłoszony Strona 1



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 11 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/121/19 “W sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu budżetu gminy 
na 2019r” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 12, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 11:31:39 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 

Id: 70576734-6D2E-4DB6-BC50-93FBE5B0ED91. Ogłoszony Strona 1



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 12 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVIII/122/19 “W sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 
2014-2020 w Banku Gospodarstwa Krajowego.” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 30.09.2019 11:35:19 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Józef Głuszak        
5. Marian Koc        
6. Andrzej Kołodziej        
7. Roman Łyko        
8. Henryk Olko        
9. Jacek Puzio        

10. Józef Szewc        
11. Grażyna Szostecka        
12. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 

Id: 70576734-6D2E-4DB6-BC50-93FBE5B0ED91. Ogłoszony Strona 1




